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ZADEVA: Odgovori na svetniška vprašanja na področju predšolske vzgoje 
 
               ·         Kakšna je bila zasedenost vrtcev v času prve in druge epidemije po posameznih 

mesecih?  

·         Ali so bili vrtci deležni kakršnih pritiskov s strani industrije ali občine, da sprejmejo 

otroke, čeprav je bilo to bolj ali manj prepovedano? Namreč dejstvo je, da je ta država to 

epidemijo čisto zavozila in sam enega od razlogov vidim tudi v tem, da nikoli v resnici nismo 

imeli popolnega zaprtja države; zaprte so bile ene dejavnosti, druge pa so delale; zato je 

marsikje prihajalo do pritiskov na vrtce, ki so gleda na te pritiske odpirali vrata za en del 

populacije, za drugega pa so bili zaprti. Zanima me, kako je bilo s tem pri nas.  

·         Kako so posamezni vrtci skrbeli za svoje otroke, ko so bili doma? Je potekala kakršna 

koli aktivnost v tem času? Nekaj podatkov je sicer v gradivu, toda mene zanimajo natančni 

podatki po posameznih enotah in na ravni celote? Se pravi, v kakšni meri so vrtci v času 

epidemije ohranjali stik z otroki? So to počele vse enote ali kako? » 

   Kakšna je bila zasedenost vrtcev v času prve in druge epidemije po posameznih mesecih?  

 
 
V času razglašene epidemije covid-9, oz. lahko govorimo kar o celotnem letu 2020 so vrtci po Sloveniji 
delovali zaprti, delno odprti  in v celoti odprti. 
 
V mesecu januarju in februarju 2020 smo v Vrtcu Pedenjped Novo mesto, pričeli s prvimi aktivnostmi 
ukrepov razkuževanj, prvi t.i. prehladi in upoštevanja prvih zaščitnih ukrepov in beležili 60-70% 
prisotnost otrok. 
V mesecu marcu 2020 je bila razglašena epidemija in je prisotnost upadla na 34% in v mesecu aprilu 
0%, zaradi popolnega zaprtja vrtca.  
V maju 2020 je beležena prisotnost 20%, nato je v kasnejših mesecih naraslo število zopet med 60% -  
70%. 
Že v mesecu avgustu je bila prisotnost le 34%. September in delno oktober, do ponovne razglasitve 60-
70%,kasneje v drugem valu, pa izreden upad prisotnosti vse do konca koledarskega leta. 
V drugi polovici oktobra smo imeli tako prisotnih  20% vseh vpisanih otrok, v mesecu novembru se je 
število prisotnih otrok v vrtcu povečevalo do 25% (delovali smo v  šestih enotah in v 33 oddelkih), v 
decembru pa je bila prisotnost otrok  vse do 30% ,odprtih pa smo imeli 35 oddelkov ( razen v času v 
med prazničnih dni). 
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 Ves čas smo upoštevali vsa navodila MIZŠ, NIJZ, medicine dela, epidemiološke službe, sledili 
protokolom, ki smo jih sprejeli in jih po potrebi tudi posodabljali. 
 Kljub doslednemu izvajanju vseh ukrepov smo imeli tudi okužbe, tako pri otrocih kot pri zaposlenih. 
Vsakič smo takoj ustrezno odreagirali in tako zajezili večje širjenje okužb.  
 
Velik del aktivnosti v vrtcu se je za zaposlene in zunanje uporabnike preselil na splet - strokovna 
srečanja in izobraževanja zaposlenih, vzdrževanje stikov s starši in otroci, ki vrtca niso obiskovali, 
delovna srečanja, sestanki… Pospešili smo dodatne aktivnosti za izboljšanje tehnične podpore in 
znanja, da se je lahko izvajalo izobraževanje, komunikacija in socialni kontakti, da smo lahko vzdrževali 
komunikacijo na daljavo.  Prav posebnih navodil ali dodatnih usmeritev glede izvajanja in usmeritev 
izvedb pedagoškega dela na daljavo vrtci nismo prejeli. 
 
S pravim empatičnim pristopom je bilo potrebno veliko časa in energije s strani vodstva nameniti tako 
kadru, kot tudi komunikaciji s starši. V navedenem obdobju smo izpeljali 25 spletnih konferenc in 
izobraževanj za vodje enot, za posamezne strokovne delavce ali za strokovne time, ter sodelovanje s 
starši.  
 
Delo v oddelkih je ves ta čas potekalo po načrtovanem programu, z vsemi potrebnimi ukrepi za 
omejevanje širjenja epidemije. Pri tem smo bili zelo uspešni, saj je bilo do sedaj število okužb v našem 
vrtcu minimalno.  Za ohranjanje stikov z otroci in starši povsem zaprte enote v romskem naselju v enoti 
Pikapolonica, smo skupaj s strokovnimi delavci navedene enote pripravili v tem obdobju tri srečanja za 
otroke in starše ob obdarovanju dobrih mož na prostem in individualno. Zaradi doslednega spoštovanja 
ukrepov je bila organizacijsko to zelo zahtevna naloga, ki  je vzela precejšen del časa. 
Na prostem smo izvedli tudi obdarovanje otrok s strani Skupnosti vrtcev Slovenije in Rotary kluba iz 
Ljubljane. 
 
Epidemija je močno vplivala na upravljanje zavoda z vidika zagotavljanja nemotenih kadrovskih 
procesov in zakonitega delovanja. Centralna kuhinja je nemoteno oskrbovala vse enote, obenem nismo 
prekinili izvajanje prehrane za zunanje odjemalce, saj se je tu pokazalo celo večje zanimanje. 
Prilagoditev organizacije dela tako v kuhinji, kot ostalega tehničnega in strokovnega kadra je bila 
zahtevna naloga, kot tudi proces celotnega notranjega in zunanjega delovanja. Pritiskov s strani 
ustanovitelja, delodajalcev staršev ali države ni bilo, le nekoliko povečan obisk ali večji nadzor 
zdravstvene inšpekcije ob pregledu in izvajanju vseh ukrepov za preprečevanje epidemije.  
 
Poleg tega pa smo izvedli množico različnih drugih aktivnosti, ki smo jih zastavili v letnem načrtu, seveda 
ustrezno prilagojenih stanju epidemije. Šola za starše je potekala z vzpostavitvijo brezplačnega 
Arnesovega spletnega portala MSTEAMS, za katerega je bilo potrebno zaposlene usposobiti.  
 
Med epidemijo vrtca ni mogoče razumeti le, kot prostor »varstvo«, ampak tudi prostor za učenje in 
pridobivanje novega znanja. 
 Spremenjene okoliščine ne pomenijo prekinitev uresničevanja kurikula, vendar zahtevajo temeljit 
premislek o tem, kako zagotavljati njegovo kontinuiteto in le to smo v Vrtcu Pedenjped Novo mesto 
uresničevali in vzdrževali. Prepoznali in obdržali stik z otroci v ranljivem okolju, otroke s posebnimi 
potrebami in vzdrževali stike z njihovimi starši.  
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